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Poštovani, 
 
 Ugradnja polupodzemnih spremnika odvija se sporijom dinamikom od one koju 

smo planirali. Usporavanje je nastalo iz više razloga. Najveći problem bio je pronalazak 

izvođača radova te smo morali produžiti rok ugradnje. Na terenu smo nalazili na 

neucrtanu infrastrukturu (visoki naponski kabeli, telefonski vodovi i sl.). Za svaku 

lokaciju bilo je nužno provesti konzultacije sa predstavnicima stanara što je dodatno 

produžilo vrijeme ugradnje. 

Završetak radova planiramo  za  mjesec dana.  

Uvođenje novog sustava gospodarenja otpadom zahtjevno je i traži znatno 

zalaganje i angažman svih dionika tog procesa. S jedne strane radi se o korisnicima, 

a s druge strane i o nama, pružateljima usluge. 

Analizom sadašnjeg stanja korištenja polupodzemnih kontejnera možemo 

zaključiti da još uvijek treba poraditi na edukaciji građana o pravilnom odlaganju 

miješanog komunalnog otpada te pravilnim odlaganjem u odgovarajuće spremnike.. U 

posljednjih godinu dana došlo je do znatnog smanjenja prikupljenog miješanog 

komunalnog otpada za cca 25% (smanjenje za 1-8 mjeseca 1.140T) i povećanje 

selektiranih frakcija posebno plastiike za cca 25% što predstavlja pozitivni trend. 

U narednom periodu moramo se fokusirati na edukaciju građana, ali i na naše 

operativno poslovanje kako bi sustav bio još efikasniji.  
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